
ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
ZVEZA ODBOJKARSKIH SODNIKOV SLOVENIJE 
PREDSEDSTVO 
 
Datum: 02.03.2005 
 
ZAPISNIK 19. SEJE PREDSEDSTVA ZOSS 
 
Seja je bila 28. februarja v prostorih Odbojkarske zveze Slovenije, v Ljubljani. 
Seja se je začela ob 1525. 
 
Prisotni člani predsedstva:, Hari Murčehajič, Stanko Indest, Aco Kramar, Brane Hrovat; 
Ostali prisotni: Dejan Perčič, Janko Šarman;  
Opravičeno odsotna: Jana Prešeren 
 
Predsedstvo je sprejelo predlagani dnevni red. 
 
Dnevni red:  
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 18. seje, 
2. potrditev korespodenčnih sklepov, 
3. pregled zapisnika izpitne komisije, 
4. odgovor OZS, 
5. sestav lestvice sodnikov »A« liste (termin), brezplačne kontrole, 
6. razno 

 
Sejo je sklical in vodil podpredsednik ZOSS Brane Hrovat, ki je v uvodu povedal, da je bila seja sklicana 
tako pozno zato, ker je bila sklicana tudi seja OZS, katere se je tudi udeležil in na kateri je bila 
obravnavana tudi sodniška problematika.   
 
Ad 1.) 
 
Pri pregledu zapisnika 18. seje predsedstva ZOSS, so člani predsedstva ugotovili: 

• Disciplinski sodnik še ni obravnaval nekaj zadev (DOS Gorenjska-Kavčič, Miljevič).  
 
SKLEP 1: 
Sekretar mora kontaktirati z disciplinskim sodnikom in ga pozvati, da zadeve obravnava in poda 
sklepe. 
 

• Marketinška komisija še ni sprovedla svojega cilja, da opremi vse sodnike. Zadevo preveri in o 
njej poroča na naslednji seji koordinator te komisije, Hari Murčehajič. 

• Komisija za izobraževanje in napredek ni poslala kriterijev za sestavo sodniških list za 
tekmovalno sezono 2005/2006, kot je bilo zapisano v 9. sklepu 18.seje. 

• Z izjavo Demšar Ivana se je zadeva, ki je bila sprožena po tekmi v Kamniku zaključena. 
• Nekateri sklepi naj ne bi bili zapisani tako kot so bili sprejeti na seji. Sekretar je povedal, da 

zapisnik vedno verificira sklicujoči, predno gre zapisnik v javnost. 
 
SKLEP 2: 

- Člani predsedstva in NO imajo po prejemu osnutka zapisnika tri dni časa, da podajo 
morebitne pripombe na zapisnik. Zapisnik gre v javnost šele po vseh uskladitvah. Pripombe 
si člani predsedstva in NO  medsebojno izmenjajo po elektronski pošti. 

 
 

• Delegacije za nadaljevanje sezone na 1. DOL naj bi bile neuravnotežene, za kar naj bi bil po 
mnenju predsednika NO odgovoren tudi sekretar, ker bi moral na napake opozoriti. Člani 



predsedstva so se strinjali, da so za delegacije odgovorni predvsem Jeraj Jure, ki sodnike delegira, 
ter Ficko Tone in Hrga Branko, kot predsednika pristojnih komisij. 

 
SKLEP 3: 
Predsednika komisije za delegiraje in SKS morata pisno potrditi predlog delegacij sekretarju 
ZOSS, oziroma podata ustrezne pripombe. 
 
 Ad 2.) 
 
Člani predsedstva so pregledali korespondenčne sklepe, ki so bili sprejeti med 18. in 19. sejo predsedstva 
ZOSS: 
Romunski sodnik Bogendorfer Ioan lahko sodi v Sloveniji 3. DOL in nižje selekcije.  
 
SKLEP 4: 
V primeru da bo romunski sodnik Bogendorfer Ioan ostal v Sloveniji tudi naslednjo sezono, se 
mora udeležiti ustreznega licenčnega seminarja in plačati članarino. 
O sojenju sodnika Bogendorfer Ioan v Sloveniji se obvesti Tekmovalno komisijo. Podobne primere 
bo predsedstvo reševalo vsakega posebej! 
 
Na razpis za opravljanje izpitov za mednarodne sodnike so prispele tri kandidature. Izpitna komisija je za 
opravljanje izpita predlagala Jovanovič Dejana in Pevc Antona. Člani prdsedstva so ugotovili, da prijava 
Šteharnik Uroša ni bila upravičena, saj sodnik ne izpolnuje pogojev iz razpisa.  
 
SKLEP 5: 
DOS-e se poziva, da v bodoče upoštevajo razpisne pogoje in ne prijavljajo kandidatov za katere 
vedo, da ne ustrezajo razpisu. Izpitna komisija bi morala ugotoviti neustreznost kandidata in to 
ugotovitev navesti tudi v zapisniku. 
 
Ad 3.) 
 
Iz zapisnika Izpitne komisije iz dne 15.2.2005 so člani predsedstva ugotovili, da so vsi kandidati, razen 
Arh Robija, po oravljenem teoretičnem delu izpita uspešno opravili tudi praktični del. Izpitna komisija je 
pripravila tudi izpite za regiski in državni razred v Kamniku 25.2.2005, katerega se je udeležilo 7 
kandidatov. 
 
SKLEP 6: 
V sodnike regijskega razreda se promovira: 
Bičanič Drago, Maršič Kaja, Potočnik Alen, Prislan Rok, Stopar Martin in Šuštaršič Janez; 
V sodnike državnega razreda se promovira: 
Mesarič Tadej in Novak Gregor. 
Arh Robi mora poslati kopijo zapisnika, ki ga je pisal na uradni tekmi, predsedniku komisije, Gril 
Davidu, Izpitna komisja pa mu mora zagotoviti še manjkajoči praktični del izpita. 
 
SKLEP 7: 
Izpitna komisija naj predloži predsedstvu predlog novega pravilnika te komisije.  
Člani vseh komisij bodo v bodoče prejeli le povrnitev materialnih (računi) in potnih stroškov (10 l 
/100 km).  
 
Ad 4.) 
 
Glede na sklep 2. seje predsedstva OZS smo prejeli dopis s strani predsednika OZS, glede na sodniško 
problematiko. Brane Hrovat se je seje predsestva OZS udeležil, kjer je še enkrat predstavil sodniško 
problematiko (izplačila, (ne)odgovori na naše dopise) in dobil zagotovilo, da bomo sodniki zaslužen 
denar dobili, vendar pa je trenutno stanje v OZS težko. Temu primeren je tudi dopis OZS. 



Član predsedstva je predlagal, da bi OZS odprla poseben račun, na katerega bi klubi plačevali sodniške 
stroške. Sredstva iz tega računa bi lahko upravljali s podpisom sopodpisnika s strani ZOSS in ne le s 
podpisom sekretarja OZS. 
 
SKLEP 8: 
NO OZS se pozove, da preveri sklep, ki je bil sprejet na skupščini OZS, in sicer, da se mora denar 
porabljati namensko (plačila klubov → plačila sodnikom) in nam posreduje poročilo najkasneje do 
11.3.2005. Dopis o sodniški problematiki se pošlje tudi na OKS. Poročilo o izplačilih v letošnji 
sezoni pošlje sekretar ZOSS tudi NO. 
 
Ad 5.) 
 
Zaradi spremembe terminov igranja razigravanja 1. DOL so bili člani predsedstva primorani spremeniti 
datum priprave vmesne lestvice sodnikov »A« liste. 
 
SKLEP 9: 
Komisija za spremljanje in kontrolo sojenja mora pri pripraviti vmesne lestvice sodnikov »A« liste 
upoštevati ocene, ki jih bodo prejeli sodniki na tekmah do vključno 19.3.2005. Na vmesni lestvici 
mora biti pri posameznem sodniku navedena tudi povprečna ocena, komisija pa mora lestvico 
posredovati predsedstvu v potrditev do 21.3.2005. 
 
Ad 6.) 
 
Pod razno so člani predsedstva obravnavali: 

• Sekretar je skupaj z sekretarjem lig pripravil elektronsko verzijo ocenjevalnega lista. 
 
SKLEP 10: 
Kontrolorji lahko začnejo elekektronsko verzijo uporabljati takoj. 
 

• Prijavi Jovanovič Dejana in Pevc Antona sta bili poslani na Bolgarsko federacijo in FIVB-ju. 
• Predsednica DOS Koper, Simona Zupan je sporočila, da še vedno ni bila narejena primopredaja 

poslov s prejšnjim predsednikom. 
 
SKLEP 11: 
Zupan Simono in Miljevič Aljošo se z dopisom pozove, da se primopredaja uredi v četrtek 
17.3.2004 v prisotnosti Hrovat Braneta v Kopru. 
 

• O materialnem kršenju pravil obstaja osnutek pravilnika. 
 
SKLEP 12: 
Osnutek pravilnika o materialnem kršenju pravil se pošlje vsem DOS-om in komisijam. Vse 
predloge je potrebno poslati predsedstvu ZOSS, nakasneje do 15.4.2005. 
 

• Sklicati je potrebno redno skupščino ZOSS. 
 
SKLEP 13: 
Redna skupščina ZOSS mora biti sklicana najkasneje do konca maja. 
 

• Komisija za izobraževanje in napredek je poslala termine za organizacijo licenčnih seminarjev. 
 
SKLEP 14: 
Predsestvo ZOSS se strinja s predlogom komisije.  
Licenčni seminar za sodnike A liste in D-K bo 28.5.2005 (organizator DOS Žalec) 
Licenčni seminar za sodnike B liste bo 29.5.2005 (organizator DOS Dolenjska) 
Licenčni seminar za sodnike C in D liste bodo trije, in sicer: 

- 4.6.2005 za sodnike DOS Gorenjska (organizator), DOS Posočje in DOS Koper 



- 4.6.2005 za sodnike DOS Ljubljana (organizator), DOS Dolenjska in DOS Žalec 
- 4.6.2005 za sodnike DOS Koroška (organizator), DOS Maribor in DOS Pomurje 

Sodniki morajo dokazila o upravičeni odsotnosti poslati sekretarju ZOSS, najkasneje do 30.4.2005. 
Sodnike je potrebno o terminih seminarjev takoj obvestiti. 
 

• Marketinško komisijo se poziva, da se reši tudi problem opreme D-K in mednarodnih sodnikov 
pri nas in na tujem (enotna obleka). 

• Končnik Peter je poslal dopis v zvezi z delom D-K, ki ga nismo obravnali skladno 13. sklepom 
prejšnje seje (najprej se obravnava na DOS in se potem pošlejo stališča DOS-a) 

 
 
SKLEP 15: 
Predsedstvo je na 17. seji pod sklepom 13 sprejelo, da bo obravnavalo le dopise poslane s strani 
DOS in ne posameznikov. 
 
 
 
Seja je bila končana ob 1745. 
 
 
 

Sekretar ZOSS      Podpredsednik ZOSS 

 Dejan Perčič            Brane Hrovat 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


